

Rupprecht Podszun

Wirtschaftsordnung durch Zivilgerichte

Evolution und Legitimation der Rechtsprechung in deregulierten Branchen

[Civil Courts and The Economic Order. Evolution and Legitimation of Judicial Decisions in Deregulated Sectors.]

Published in German.

How do civil law courts solve new economic conflicts? What characterizes a good court decision? And how should civil procedures be organized so that companies and consumers can enforce their claims? Rupprecht Podszun analyzes the new role of the civil courts in times in which private enforcement is strengthened.

Rupprecht Podszun Geboren 1976; Jurastudium und Referendariat in Heidelberg, London, München und Genf; 2003 Promotion; 2005–2007 Referent im Bundeskartellamt, Bonn; 2007–2012 Wissenschaftlicher Referent im Max-Planck-Institut für Immaterialgüter- und Wettbewerbsrecht, München; 2012 Habilitation an der Ludwig-Maximilians-Universität München; seit 2013 Inhaber des Lehrstuhls für Bürgerliches Recht, Immaterialgüter- und Wirtschaftsrecht an der Universität Bayreuth und Affiliated Research Fellow am Max-Planck-Institut für Innovation und Wettbewerb, München.



2014. XXI, 602 pages. JusPriv 181

ISBN 978-3-16-152432-5
cloth 139,00 €

ISBN 978-3-16-152478-3
eBook PDF 139,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/wirtschaftsordnung-durch-zivilgerichte-9783161524325?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104